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Abstract (en)
The substrate has fluorescent structures as an integral component and formed as a photochemically generated retrieval grid, where the substrate
has no fluorophores or precursors before photochemical processing. Fluorescent and non-fluorescent regions consist of identical output materials,
where intensity of emission of the fluorescent region is 10 times greater than that of the non-fluorescent region. The structures are generated by
radiation sources e.g. neodymium-doped yttrium orthovanadate/yttrium lithium fluoride laser, argon- and krypton fluoride lasers and fluorine- and
xenon lasers. Independent claims are also included for the following: (1) a method for manufacturing a polymer substrate (2) a sample chamber
containing a polymer substrate.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft mit Fluoreszenzmerkmalen versehene Polymersubstrate, in denen durch UV-Bestrahlung photochemisch
Fluoreszenzmerkmale, d.h. fluoreszierende Strukturen, erzeugt werden. So können in Polymersubstraten mit einer geringen Eigenfluoreszenz
durch geeignete UV-Bestrahlung Fluorophore erzeugt werden, die bei Anregung mit Licht geeigneter Wellenlänge eine markante und detektierbare
Emission zeigen. Wird eine derartige Bestrahlung strukturiert durchgeführt, können auf diese Weise in Polymersubstraten Emissionsmuster erzeugt
werden, die z.B. als Wiederfindungsgitter in der Fluoreszenz-Mikroskopie angewendet werden können. Ein weiteres Anwendungsfeld betrifft die
Produkt-Authentifizierung, die durch die erfindungsgemäßen mit Fluoreszenzmerkmalen versehenen Polymersubstrate ermöglicht wird.
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